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PROIECT

H O T Ă R Â R E A  nr._____
din data d e __martie 2022

-privind aprobarea procesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Fagaras din
data de 3 martie 2022 (ordinară)

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI FAGARAS, întrunit in şedinţa...............

Ţinând cont de procesul-verbal al şedinţei ordinare, din data de 3 martie 2022 a 
Consiliului Local al Municipiului Fagaras,

Conform prevederilor art. 27, art 28, art 30 alin 15 din Regulamentul de organizare şi 
funcţionare a Consiliului Local al Municipiului Fagaras , aprobat prin Hotărârea nr. 235/2019 a 
Consiliului Local al Municipiului Fagaras,

în temeiul prevederilor art. 129 alin. (1), art. 138 alin. (13), art. 139 alin. (1) şi art. 196 alin. 
(1) lit. a) din din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare,

H O T Ă R Ă Ş T E :

Art. 1. Se aprobă conţinutul procesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al 
Municipiului Fagaras din data de 3 martie 2022 (ordinară) conform anexei avand 25 file, 
care face parte integrantă din prezenta hotărâre.

Art. 2. Prezenta hotărâre se duce la îndeplinire şi se comunică celor interesaţi de către 
Primarul Municipiului Fagaras , prin Compartimentul Juridic ( CL).

INIŢIATOR, 
PRIMAR,

GHEORGHE SUCACIU

VIZAT PENTRUL  
SECRETAR GEN^Î 
LAURA ELENA G/tUNCJ* 10

TATE,

1

http://www.prlmaria-fagaras.ro
mailto:secretanat@primaria-fagaras.ro


Hotărârea s-a adoptat c u ......voturi pentru, împotriva....... . abţineri.....
Consilieri in funcţie -1 7  
Consilieri prezenţi - .......

Prezenta hotărâre se comunică:

- îex. Dosar şedinţă
- lex. Colecţie
- îex. Prefectură
- lex. Primar
- lex. Secretar
- îex. Afişare

lex pentru site secţiunea Monitorul Oficial Local si procese verbale şedinţe CL

Cod: F-17
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ROMÂNIA
JUDEŢUL BRAŞOV

Strada Republicii, Nr. 3, 505200, Te): 0040 268 211 313, Fax: 0040 268 213 020 
Web: www.pnmaria-fagaras.ro, Email: secretariat@primaria-fagaras.ro

PROCES-VERBAL

încheiat azi, 3 MARTIE 2022, in şedinţa ORDINARA a Consiliului Local Fagaras, 
şedinţa convocata in conformitate cu prevederile art. 133, alin.i si 2, lit.a.) si art.134, alin.i, lit.a.), 
alin.2, 4, si 7 din O.U.G.nr.57/2019 privind Codul administrativ.

Din partea presei-mass-media locala.

Şedinţa a avut loc in sala de şedinţe a Primăriei Fagaras, incepand cu orele 16:00. 

Preşedinte de şedinţa- Dl Ştirbu Cosmin Gheorghe

Din partea primăriei participa: dl.primar- Sucaciu Gheorghe si d-na secretar general - 
Laura Elena Giunca, dl.Ludu Daniel -director economic

Dl primar: trebuie sa incep eu şedinţa pentru ca intrând deja in luna martie este nevoie de 
un preşedinte de şedinţa. Supun la vot ordinea de zi cu 1 amendament ,ca proiectul 43 sa fie primul 
pe ordinea de zi, e vorba de alegerea preşedintelui de şedinţa.

43. Proiect de hotarare privind alegerea unui consilier ca preşedinte de sedintaţ MARTIE 2022)

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea proeesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului 
Fagaras din data de 20 IANUARIE 2022 (EXTRAORDINARA- CONVOCATA DE INDATA).

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea proeesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului 
Fagaras din data de 27 IANUARIE 2022 (ORDINARA).

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea proeesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului 
Fagaras din data de 7 FEBRUARIE 2022 (EXTRAORDINARA- CONVOCATA DE INDATA).

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea proeesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului 
Fagaras din data de 9 FEBRUARIE 2022 (EXTRAORDINARA- CONVOCATA DE INDATA).

5. Proiect de hotărâre privând, aprobarea bugetului Municipiului Făgăraş pe anul 2022

6. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a CALENDARULUI MANIFESTĂRILOR CULTURAL- 
EDUCATIVE, SPORTIVE ŞI ARTISTICE de interes municipal, care se vor desfăşură pe parcursul anului 
2022 în Mimicipiul Făgăraş şi evidenţierea fondurilor necesare în bugetul local 2022

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor/tarifelor percepute de SC Pieţe Târguri si Oboare Fagaras 
SRL incepand cu luna februarie 2022

8. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Art.3 din HCL nr. 244/04.11.2021 privind 
acordarea de burse elevilor din învăţământul preuniversitar de stat cu frecvenţă din Municipiul Făgăraş, în 
anul şcolar 2021-2022

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea subvenţionării din bugetul local al Municipiului Făgăraş, în anul 
2022 a Societăţii de binefacere Diakonia în vederea acordării de servicii de îngrijire la domiciliu persoanelor 
vârstnice de pe raza Municipiului Făgăraş

10 Proiect de hotărâre privind aprobarea subvenţionării din bugetul local al Municipiului Făgăraş, în anul 
2022 a Fundaţiei “ Hospice Casa Speranţei” în vederea acordării de servicii specializate de îngrijiri paliative 
medicale, sociale, psiho - emoţionale pentru persoane cu handicap şi persoane vârstnice cu boli incurabile
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ii. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Investiţii eu finanţare din contul IID al S.C. Apă Canal 
Sibiu S.A. Sibiu pentru anul 2022

12. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea, organigrama şi numărul de personal ale Serviciului Voluntar 
pentru Situaţii de Urgenţă de tip VI, al municipiului Făgăraş, judeţul Braşov

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea nomenclatorului stradal al Municipiului Fagaras

14. Proiect de hotărâre privind atestarea la domeniul public al Municipiului Făgăraş a imobilului teren, în 
suprafaţă de 22.533 mp, situat în Făgăraş, Cvartal Vasile Alecsandri, înscris în CF nr. 102775 Făgăraş, 
precum şi completarea Inventarului bunurilor ce aparţin domeniului public al Municipiului Făgăraş

15. Proiect de hotărâre privind atestarea la domeniul public al Municipiului Făgăraş a imobilului teren, în 
suprafaţă de 10.409 mp, situat în Făgăraş, Str. Narciselor, înscris în CF nr. 102853 Făgăraş, precum şi 
completarea Inventarului bunurilor ce aparţin domeniului public al Municipiului Făgăraş

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării denumirii proprietarului imobilului teren al 
Municipiului Făgăraş, în suprafaţă de 27.930 mp, situat în Făgăraş, Cvartal 13 Decembrie, înscris în CF nr. 
100719 Făgăraş, nr. top. 2412/1/2/2/1/1, atestarea îa domeniul public aî Municipiului Făgăraş, precum şi 
completarea Inventarului bunurilor ce aparţin domeniului public al Municipiului Făgăraş în mod 
corespunzător

17- Proiect de hotărâre privind aprobarea ca oportună a dezmembrării imobilului construcţie, proprietatea 
Municipiului Făgăraş - domeniu public, situat în Făgăraş, str. Podului, nr. 1, ap. 2, înscris în CF nr. 106402- 
C1-U2 Făgăraş, în 5 unităţi individuale

18. Proiect de hotărâre privind încetarea aplicabilităţii HCL nr. 219/31.08.2021 şi HCL nr. 251/04.11.2021 şi 
revocarea dreptului de folosinţă gratuită asupra terenului în suprafaţă de 3.870 mp notat în favoarea
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Braşov, în extrasul de carte funciară nr. 105158 
Făgăraş

19. Proiect de hotărâre privind însuşirea propunerii de cumpărare formulată pentru cota parte din imobilul 
situat. în Făgăraş, zona Combinat cu acces din str. Ciocanului, înscris în CF nr. 106196 Făgăraş - proprietatea, 
publică a Municipiului Făgăraş, pentru suprafaţa de teren de aproximativ 3.222 mp din suprafaţa totală de 
260.197 mp, în vederea extinderii activităţii industriale desfăşurate în zona

20. Proiect de hotărâre privind insusirea Raportului de evaluare nr. 6/31.01.2022 pentru imobilul teren, 
situat în Făgăraş, str. Negoiu (zona industrială Negoiu), în suprafaţă de 339 mp, înscris în CF 106905 
Făgăraş şi a Raportului de evaluare nr. 7/31.01.2022 pentru imobilul teren, situat în Făgăraş, str. Negoiu 
(zona industrială Negoiu), în suprafaţă de 14 mp înscris în CF 106904 Făgăraş, proprietatea privată a 
Municipiului Făgăraş, apobat la vânzare

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Art. 1 din HCL nr. 292/26.11.2021 în sensul nedelegării 
imobilului teren în suprafaţă de 350 mp întrucât nu mai este utilă operatorului S.C. Apă Canal Sibiu S.A. - 
Agenţia Făgăraş

22, Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii din domeniul public al Judeţului Braşov, în domeniul 
public al Municipiului Făgăraş a imobilului teren edificat cu construcţii în suprafaţă de 207 mp, înscris în CF 
nr. 104055 Făgăraş şi imobilul teren edificat cu construcţii în suprafaţă de 1.491 mp, înscris în CF nr. 100812 
Făgăraş, situate în Făgăraş conform planului de situaţie, ca fiind de uz şi interes public local

23. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. Câmpului, bl. 4, se. A, ap.L în baza 
Legii nr. 85/1992 republicată şi a Decretului-Lege nr. 61/1990

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unor spaţii proprietate privată, de către Municipiul 
Făgăraş,ca urmare a necesităţii eliberării imobilului - unitate de învăţământ, situat în Făgăraş, str. Dr. loan 
Şencbea,nr. 104B (fosta Şc, Gen. nr.7) pentru efectuarea lucrărilor prevăzute în proiectul "Modernizare şi 
extindere Şcoala Gimnazială nr.7, Municipiul Făgăraş”, în vederea stabilirii continuităţii şi desfăşurării 
a ctivităţii didactice

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de vânzare a locuinţelor construite pentru tineri 
prin Agenţia Naţionala pentru Locuinţe
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26, Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi desfăşurare a evaluării anuale a 
managementului Casei Municipale de Cultură Făgăraş, instituţie de cultură din subordinea Consiliului Local 
Făgăraş, precum şi a comisiilor de evaluare constituite în acest scop

27, Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de funcţii ale Casei Municipale de 
Cultura Fagaras pentru anul 2022

28. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei, a statului de funcţii, precum si Regulamentul de 
Organizare si Funcţionare ale Muzeului Ţării Făgăraşului „Vaier Literat’

29. Proiect de hotărâre privind incheierea unui acord pentru utilizarea spatiilor publice pe perioada 
determinata in vederea realizării filmărilor pentru proiectul cinematografic „Brâneoveanu”

30. Proiect de hotărâre privind Încetarea contractului de administrare in regim silvic a suprafeţei de 248,9 ha 
fond forestier aflat in proprietatea publica a Municipiului Fagaras si 8,1 ha reprezentând păşune impadurita 
precum si a contractului de paza pentru suprafaţa de 100,61 ha împrejmuita respective 78,97 ha impadurita 
si retragerea UAT Municipiul Fagaras din cadrul RPL Pădurile Fagarasului

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea Scrisorii de Aşteptări privind performantele SC Pieţe Târguri si 
Oboare SRL pentru perioada 2022-2026

32. Proiect, de hotărâre privind aprobarea Scrisorii de Aşteptări privind performantele SC Salco Serv SA 
pentru perioada 2022-2026

33. Proiect de hotărâre privind, modificarea şi completarea Art, 169, din HCL nr. 287/28.11.2019 privind „ 
Regulamentul de organizare şi executare a serviciului public de transport persoane în regim de taxi şi în 
regim de închiriere în Municipiul Făgăraş”

34- Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Art. 8 din HCL nr. 182/28.06.2018 privind 
aprobarea asocierii Municipiului Făgăraş cu localităţile Râşnov, Ghimbav, Cristian, Codlea, Predeal, Brâu, 
Hărman, Săcele, Hălchiu, Sânpetra Feldioara, Crizbav, Prejmer în cadrul Adunării Generale a Asociaţiei 
Direcţia pentru Monitorizarea şi Protecţia Animalelor

35. Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale din HCL nr. 24/27 ianuarie 2022

36. Proiect de liotarare privind angajarea unui avocat, care să reprezinte interesele Municipiului Făgăraş la 
Curtea de Apel Bucureşti in dosar 8223/2/2021 fost 502/2/2021, pentru contestare Decizia nr-375/2020 a
Autoritatăţii de Management pentru POR aferente proiectului “Modernizarea si pietonizarea zonei centrale 
Fagaras” faza recurs

37- Proiect de hotărâre privind angajare avocat care sa reprezinte interesele Municipiului Fagaars la Curtea 
de Arbitraj Comercial International in dosar 2118/226/2021 in contradictoriu cu SC Inncore Technologies 
avnd ea obiect pretenţii

38. Proiect de hotărâre privind angajarea unui avocat in dosar civil nr, 2533/62/2018 aflat pe rolul Curţii de 
Apel Braşov in care Municipiul Făgăraş are calitatea de intimat-pârât in contradictoriu eu apelanţii- 
reclamanţi OPRIŞ LUCIAN şi OPRIŞ NICOLETA, obiectul dosarului fiind anulare act,

39. Proiect de hotărâre privind angajarea unui avocat in dosar civil nr, 40/64/2022 aflat pe rolul Curţii de 
Apel Braşov in care Municipiul Făgăraş are calitatea de contestator in contradictoriu eu DIJMĂRESCU 
SEBASTIAN- ŞTEFAN şi DIJMĂRESCU ADINA-MARIA, reprezentaţi legal de avocat: Munteanu Miliai- 
Claudiu, obiectul dosarului fiind contestaţie la exeeutare-contestaţie la titlu

40. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Făgăraş, 
pentru a face parte din Comisia de evaluare a probei de interviu, din cadrul Concursului pentru ocuparea 
funcţiilor de directori/direetori adjuncţi, sesiunea ianuarie - aprilie 2022, din unităţile de învăţământ 
preuniversitar de stat din Municipiul Făgăraş

41. Proiect de hotărâre privind înlocuirea unui consilier local consilier local din Comisia de evaluare anuala a
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performantelor profesionale individuale ale secretarului general al Municipiului Fagaras pentru perioada 
2022-2024

42. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local in cadrul comisiei de circulaţie 
a Municipiului Fagaras

44 Adresa nr.3282 /2022 Poziţia ANI ref. conflict de interese consilieri locali

45 Adresa nr 3854/2022 Raportul de activitate al managerului Casei de Cultură Făgăraş

46 Adresa nr.4342/2022 Informare Dosar 3564 62 2021

Cine este pentru ? 15 voturi pentru din 15 consilieri prezenţi se adoptă HCL nr.38/03.03.2022

Dl primar : Prezintă punctul 43 de pe ordinea de zi care a devenit pct.i Proiect de 
hotarare privind alegerea unui consilier ca preşedinte de sedintaţ MARTIE 2022), supune la vot proiectul 
si se aprobă cu -  14 voturi pentru si 1 abţinere- se adoptă HCL nr.39/03.03.2022

Dl preşedinte : Buna ziua, bine v-am găsit, declar şedinţa deschisa. Proiectele au fost 
publicate pe site, au avize de la 4 comisii. Suntem 15 consilieri prezenţi din 17 in funcţie, dl Gavrilă 
a adus un document care atestă că nu poate fi prezent, dna Şuteu este în spital.

Dna secretar general: v-as ruga sa respectaţi regimul incompatibilitatilor si al 
conflictelor de interese

Dl preşedinte: Prezintă punctul 2 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea procesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Fagaras din data de 20 IANUARIE 
2022 (EXTRAORDINARA- CONVOCATA DE INDATA).

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  15 voturi pentru - se adoptă 
HCL nr.40/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 3 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea procesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Fagaras din data de 27 IANUARIE 
2022 (ORDINARA).

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aproba cu -  15 voturi pentru - se adoptă 
HCL nr.41/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 4 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea procesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Fagaras din data de 7 FEBRUARIE 
2022 (EXTRAORDINARA- CONVOCATA DE INDATA).

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aproba cu -  15 voturi pentru - se adoptă 
HCL nr.42/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 5 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea procesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Fagaras din data de 9 FEBRUARIE 
2022 (EXTRAORDINARA- CONVOCATA DE INDATA).

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  15 voturi pentru - se adoptă 
HCL nr.43/03.03.2022
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Dl preşedinte: Prezintă punctul 6 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind
aprobarea bugetului Municipiului Făgăraş pe anul 2022

Discuţii?

Dl Cupu: vreau sa fac din start precizarea că nu am avut acces la date si nu am avut cu cine 
să le dezbat din buget pentru că comisiile din care fac parte nu s-au tinut. Ieri am venit la comisia 
juridică si nici măcar directorul economic nu a catadicsit să vină să ne răspundă la întrebări. Ca 
atare cer îngăduinţa ca unde am nelămuriri să imi daţi cuvântul să mi se răspundă. Vreau să depun 
acum 2 amendamente pe care vi le dau dvs si dnei secretar si un răspuns de la MDLPA despre 
amendamete cum si când pot fi făcute. Există un răspuns al MDLPA in care eu cu colega Paicu ne
am adresat si am cerut indrumare când si cum se pot face amendamente. Răspunsul este că se pot 
face inclusiv in plen, nu cum eronat am fost informaţi anterior ca dacă nu ni se dă voie de iniţiator 
nu putem face. Vreau sa citesc cele 2 amenedamente: - la partea de cheltuieli , la capitolul 
salubritate sa se suplimenteze cu suma de 744.732 ron reprezentând subvenţie de 3 lei/pers pentru 
ca taxa de salubritate sa rămână la nivelul anului 2021. In AGA in 21 februarie s-a stabilit un 
cuantum de 19 lei, Calculul este următorul 3 lei x 20687 cetateni =62.061 lei x 12 luni =744.732 lei. 
Ce m-a determinat sa fac acest amendament este că in ultimii ani taxa de salubritate a crescut 
mereu, punând in dificultate familiile cu venituri modeste si mulţi membri. Pentru a preintampina 
majorarea taxei de salubritate propun ca aceasta sumă de mai sus sa fie obtinuta din diminuarea 
sumei de la cap. manifestări culturale si capitolul din care se pltatesc marial către massmedia. 
Astfel, la manifestări culturale , manifestarea Cultura noastra, referinţa noastra -  Colegiul Radu 
Negru de la 15.000 sa diminuam cu 5000, Şcoala a doua familie de la 10.000 la 5000, Simpozionul 
de fizică de la 15000 la 10000, Omul si liderul din fiecare excludem total suma de 19.000, 
Facilitatea dezvoltării prin tehnologie educaţionala din 19000 diminuam 5000, Expoziţia animale 
de rasa Cupa Transilvaniei din 33500 diminuam 10000, Zile si Nopţi Albe din 100.000 diminuam 
20000. Sumele de bani alocate presei 154800 diminuam difereta necesara. Va rog sa supuneţi 
acest amendament.

Si mai am celalalt amendament : la partea de cheltuieli pentru capitolul salubritate sa fie 
cuprinsa suma de 2,4 milioane RON , adică atât cât reprezintă datoria Primăriei către SALCO pe 
anul trecut. Membri Consiliului Local sa faca tot posibilul ca SALCO sa evite familentul. Cred ca 
răspundem cu totii de viitorul acestei societăţi, nu putem laşa un proiect de buget initiat de 
ordonatorul de credite, dl Sucaciu, sa ignore o datorie a Primăriei către SALCO, iar pe de alta parte 
alte sume sa fie alocate pe alte activitati sau manifestări. Solicit ordonatorului de credite sa 
identifice aceste sume si alocarea lor la cap. salubritate, consider ca aceste sume trebuiau plătite de 
anul trecut, cu totii suntem conştienţi de dificultatea i care se afla SALCO. Dle presdinte va rog sa 
supuneţi la vot si acest amendament si am increderea stimaţi colegi ca in numele fagarasenilor veţi 
lua decizia cea mai buna.

Dl primar: as cataloga ceea ce faceţi dle Cupu un populism ieşit din comun, o sa explic ce 
s-a intamplat ieri la nivelul conduceii PNL Braşov vizavi de creşterea preţului depozitarii menajere 
si v-as da un slogan: luaţi labele de pe cultura si de pe educaţie. Nu cred ca e cazul sa luăm bani de 
la cultura si educaţie, de 2 ani de zile manifestări in Mun Fagaras nu am putut realiza datorita 
pandemiei. Aceste amendamente cred ca le veţi supune la vot si ele vor fi votate pentru ca asa cum 
au fost puse ele au fost puse sa acopere la nivel judeţean ce a făcut PNL ul marinda taxa de 
depozitare, iar prin marirea taxei de depozitare este posibil ca in următoarea perioada sa se 
mareasca taxa de salubritate cu 3 lei, pe langa faptul ca s-a mărit până in momentul de fata. Haideţi 
sa ne intoarcem la bugetul format si propus spre aprobare pentru 2022. Totalul veniturilor este de 
24.492,62 mii lei din care cheltuieli de funcţionare 66429,45 mii lei reprezentând 22,56% , totalul 
cheltuielilor de dezvoltare, investiţii este de 199.668,23 lei reprezentând 77,44%. Aici nu s-au 
adaugat sumele care ne vin prin CNI, pentru construcţia bazinului, pentru noul stadion, pentru 
modernizare cinematograf si pentru sala de sport de la Generala 2. Daca vorbim de investiţiile care 
vor fi implementate: restaurarea Cetatii Fagaras, finalizarea construcţiei de pe str Cetatii, am 
semnat proiectarea pentru cele 3 coridoare , contr. cu finanţare europeana de aprox. 30 mii euro, 
lucrările este posibil sa inceapa in toamna, vom continua proiectul de reabilitare a fostei clădiri a 
Pediatriei si o vom transforma in ambulator, am predat zilele trecute modernizare scolii generale 7 
+ construire sala de sport, vom incepe anul acesta un incubator de afaceri in zona fostei Unitati 
Militare, construire trotuare pe str.O.Paler, 13 decembrie, Şoseaua Combinatului, Şoseaua 
Hurezului, modernizarea bulevardului de la sensul giratoriu de la Titu Perti până la sensul 
giratoriu de la Kaufland, modernizarea culoarului de traversare de sub DNi, construire piste de
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biciclete, modernizare iluminat public, modernizare zona centrala-o piaţetă intre Casa de Cultura , 
Cetate si Catedrala, va fi modernizata promenada in jurul Cetăţii, in fata Primăriei se va crea o 
piaţetă si va fi modernizată, anul acesta dăm drumul si proiectul cu finanţare europeană 
digitalizarea administraţiei, vom mai avea din buget local continuarea proiectului de modernizare 
iluminat, vom mai cumpără un autobuz din Germania , finalizăm branşamentul si reţeaua de apa a 
Spitalului, , am dat drumul la o proiectare la acele toalete din jurul Cetatii asa cum este si in fata 
primăriei Braşov, am demarat procedura de proiectare si amenajare skatepark parcul Regina 
Maria, vom finaliza inchiderea gropii de gunoi, vom executa sensul giratoriu de la intersecţia str 
Ghioceilor cu str Dna Stanca. Pe PNRR am data drumul la documentaţia tehnica pentru 
consolidare si restaurare Baia Comunala, am dat drumul la documentaţia tehnica pentru 
modernizare spatii verzi in Mun Fagaras, o liziera de a lungul ocolitoarei plus un parc in partea de 
Nord a oraşului, am alocat bani pentru a finaliza documentaţia de restaurare a Cetatii, partea din 
faţă , acel zid e la Consiliul Judeţean momentan intr-un contract de asociere, si administrare, mai 
avem documentaţii pentru extinderea planului de mobilitate pentru ca mai avem 3,5 mii Euro 
pentru modernizare străzi, am dat drumul la docum actualizări pentru cele 4 colegii Radu Negru, 
Dna Stanca , Senchea si Vijoli pentru ca vom primi bani pentru eficientizarea acestor colegii si am 
mai prins bani pentru a construi 1 bloc in zona Combinat pentru ca după cum stiti bl.6 arată destul 
de degradat, mai avem o finanţare pentru eficientizare si modernizare corp Boli Infectioase din 
Spital, pentru reabilitare corp Maternitate iar anul trecui am realizat doc. pentru extinederea 
Dializei si vom depune cererea de finanţare. Mai avem bani pentru parcometre stradale, pentru 
realizare reţea de străzi in cartier Mioriţa unde sunt 80 de parcele, e o reţea de străzi de 1 km, am 
mai pus bani pentru grădiniţă de pe str Negoiu, pentru varianta ocolitoare, suntem in faza de 
licitaţie, mai avem bani pentru 4 camere cu citititoare stradale-solicitare de la politie, am mai pus 
bani pentru modernizare străzi care au mai rămas in cartierul Galaţi. Aceasta e lista de investiţii, 
dacă aveţi intrebari vă stau la dispoziţie.

Dl Cupu: eu nu am cerut sa luam toti banii din cap. Manifestări culturale, eu am venit cu 
propunerea de a diminua acele sume, iar de unde am propus sa diminuam daca sumele nu sunt 
îndestulătoare cei interesaţi pot depune solicitări la Consiliul Judeţean.

Dl Ludu: as avea cateva intrebari pt dl. director economic, dar vad ca nu este. Modul in 
care a fost structurat bugetul e unul dezechilibrat si nu asigura susţinerea dezvoltării economice . 
cap. de investiţii si dezvoltare au fost văduvite în detrimentul cheltuielilor de funcţionare. Bugetul 
trebuie sa fie echilibrat, nu fragil si construit pe himere. Nu este un buget vizionar cu proiecte 
viabile pe termen lung. La cap.5102 cheltuieli de personal sunt mai mult de jumătate, iar la 
cheltuieli pt asociaţii si fundaţii s- a alocat o sumă enorma de 420 mii lei, ceea ce in contrapartidă 
cu proiectul de hotarare 6 unde executivul cere alocarea sumei de 1 mii lei, se dublează practic 
pentru că deja sunt sponsorizări, sprijin pentru fundaţii, toate in detrimentul unor investiţii sau a 
unor fonduri care sa sprijine direct cetăţenii. Nu am văzut ce sumă e prinsă la cap. Serv executate 
de terţi, Cheltuieli privind onorariul avocatiilor. Am văzut ca la un proiect de hotărâre de data asta 
s-a putut ca dna Ticu a cerut doar 1000 lei faţă de 9-10000 lei cât cereau avocaţii consacraţi. Un 
raport al cheltuielilor, cate procese câştigate, câte reprezentări in instanţă, nu e o raportare reala, o 
cerere cu mai multe oferte. La cap 5402 cheltuielile de personal sunt aproape cat suma propusă. La 
cap 6802 am depus un amendam de suplim a sumei cu 10000 pentru fondul aferent victimelor 
violentei si am menţionat de unde sa fie luaţi banii. La cap 7402 Protecţia mediului s-a propus 
infima sumă de 3961 lei cheltuieli cu salubritatea , de aceea am propus un amnedament prin 
suplimentarea pubelelor existente cu pubele aferente fiecărei fracţii pentru selectarea gunoiului. 
Nu am văzut alocarea unei subvenţii asa cum s-a făcut la serv de termie unde 1500 lei au primit o 
subvenţie de 540 lei pe lună. In acest sens as vrea sa nu se mai utilizeze de dublu standard , sa se 
acorde o subvenţie conform legii de salubrizare a localităţilor 101/2006 conf art 25 lit.a. L acap 
7002 s-a alocat o sumă considerabilă si am propus un amendament pentru suolimentarea de bănci 
stradale si coşuri de gunoi. Am văzut ca s-au subvenţionat Diakonia si Hospice, un demers foarte 
frumos dar as vrea sa ajutam toţi cetăţenii cu o subvenţie către SALCO . Mulţumesc.

Dl Primar: Dl Cupu dvs ati propus sa luaţi bani de la licee, acele licee care vor sa faca 
manifestări pentru copii si pentru cetăţenii Fagarasului, de ce nu cereţi bani de la şeful dvs de 
partid de la Consiliul Judeţean pentru aceasta subvenţie? Ca sa putem da aceasta subvenţie, dvs 
trebuie sa iniţiaţi un proiect de hotărâre pentru subvenţionare ulterior sa prindem acei bani, daca 
hotărâţi in sensul acesta, nu se fac asa amendamentele

Dle Ludu, de ce nu vă citiţi înainte foaia pe care v-o scrie cineva. V-am exemplificat si v-am 
spus ca peste 77% din buget este destinat investiţiilor, cum spuneţi ca e un buget dezechilibrat?

6



Dezechilibrat in capul dumneavoastră pentru că sunt multe investiţii, dacă v-ati fi citit foaia scrisă 
de cineva , nu ati mai fi citit primul paragraf. Aceste amendamente pe care le-ati ridicat si care au 
fost discutate in comisii, de ex acele pubele vor fi cumpărate pentru ca banii sunt prinşi la acel 
capitol, probabil nu ati studiat in detaliu si nu ati văzut că acei bani sunt prinşi. Acele bănci si 
coşuri de gunoi sunt prinse in proiectele cu finanţare europeana pe care le avem . Nu putem aloca 
bani si din bugetul local si din fonduri europene, pentru suntem in pericol sa pierdem finanţarea 
europeana, am explicat la comisii dar dvs nu ati avut bunăvoinţa sa veniţi la comisii. Iar vizavi de 
acea subvenţionare de care aduceţi aminte ca si dl Cupu, vă sugerez sa iniţiaţi un proiect de 
hotărâre, să stabiliţi taxa de salubritate, sa nu vă mai codiţi, nu veniţi sa blocaţi bugetul, săptămâna 
viitoare avem plăţi de făcut, salarii, din 15 martie trebuie sa dam drumul la proiecte, veniţi doar de 
dragul de a bloca proiectul bugetului? Mulţumesc

Dl Cupu: vreau sa atrag atentia ca cuantumul taxei de salubritate a fost stabilit in şedinţa 
AGA din 21.02.2022 , ea este cunoscuta pentru ca primăria ne-a trimis pe mail sa iniţiem acest 
proiect, acest cuantum se ştie este de 19 lei. Nu este normal ca in plenul când discutam bugetul, 
noi am venit si am propus acum când se face bugetul sa punem suma pentru subvenţionare, pentru 
ca operatorul a stabilit 19 lei. Daca discutam mai incolo acest subiect, bugetul 6 luni nu va putea fi 
rectificat, si atunci e normal sa discutam azi de aceasta subvenţie. In alta ordine de idei dl primar a 
avut o pedoarie foarte frumoasa vizavi de proiectele pe care si le a însişit. Am văzut ca pentru 
ocolitoare este 420.000 lei. Mai fac un amendament verbal pe care il supun acum: solicit 
ordonatorului de credite să identifice sumele necesare asa cum s-a angajat in fata cetăţenilor in 
timpul numeroaselor dezbatri publice din 2019-2020 , cum s-a angajat in momentul semnării 
contractului de credit bancar, In 2018 dl primar a semnat contractul de credit bancar cu eşalonare 
a tragerii pe 3 ani, in anul 2019 având prima tragere dei,8 mii ron. Ulterior dl Sucaciu a venit in 
fata Consiliului Local cu propunerea ca aceasta suma sa fie transferata către alte lucrări, creditul 
fiind astfel epuizat, la proiectul de buget din acest an find suma derizorie de 420 mii lei. Propun 
realocarea sumelor necesare realizării acestui obiectiv si solicit ordonatorului de credite sa 
identifice aceste sume. Va rog sa supuneţi acest amendament la vot

Dl Ludu: vreau sa răspund dlui primar. Nu poate să vină să îmi spună mie un om de o 
micime politică că îmi scrie cineva. Vad ca cineva nu cunoaşte legea, nu are proprietatea 
termenilor, pentru subvenţie există lege, legea 101/2006 art 25, 26, 27 eu chiar studiez înainte să 
vin la şedinţă, nu vin aici doar să ridic mâna. La art 25 se spune de subvenţii de la bugetul local. 
Potrivit art.26 primăria ar trebui sa incaseze si de la cei care nu au contract. Nu să ne spună nouă 
in 2019 ca sunt 26515 locuitori ca atunci avea un interes, in 2020 a scăzut la 22935 persoane iar in 
2022 scădem la 20687 persoane, dar mărim cantitatea ca sa iasa tariful pe care noi il vrem.

Dna Polmolea: asa cum am spus si in comisii si a fost o rugăminte adresata executivului 
de care nu s-a tinut cont si as vrea sa reiau, am cerut să se treacă datoria către SALCO pe care o 
ştim cu totii, 2,9 mii lei, la cap datorii pt ca sunt arieerate, sunt facturi certe, reale si eigibile. Ni s-a 
spus ca nu sunt exigbile. Va citesc, exigibilitatea unei facturi inseamna ca este indeplinita scadenta, 
facurile sunt de anul trecut, factura de maturat este, certă, reală, măturatul s-a realizat, 
deszăpezirea s-a realizat, nu se pune la indoiala, s-au făcut aceste servicii, ele există, scadenta 
facturilor pentru serviciile publice e de 30 de zile, sunt exigibile si ar trebui cuprinse in acest 
proiect asa cum se spune la art 14 din Legea 273 a finanţelor publice. Excedentul bugetar realizat 
din funcţionare nu poate fi distribuit pe alte cheltuieli cu altă destinaţie atât timp cat aceste arierate 
există. Revin pentru a se trece aceste sume, aceste datorii sunt certe si trebuie trecute in buget

Dl primar: Dl Ludu nu v-am acuzat de nimic, nu am spus că nu se poate da subvenţie, am 
spus că v-a scris cineva discursul si trebuia sa il citiţi înainte, pentru ca au fost câteva lucruri spuse 
si dvs tot le-ati repetat, se vede că nu intelegeti anumite chestiuni. Si v-am mai spus ca ar trebui sa 
dato o hotărâre de consiliu prin care sa aprobaţi subvenţionarea pentru ca ulterior sa se prindă 
suma in buget, nu pot eu ca initator sa prind suma daca nu am un document

Dl Cupu ati citit bine ce am spus eu atunci. Nouă ne-au trebuit banii sa îi folosim pentru alte 
investiţii si in momentul de fata rambursam banii pe care i-am folosit iar anul acesta o sa ne intre 
80 miliarde iar acei bani pe care îi vom primi o sa îi ducem la ocolitoare. După ce finalizam licitaţia, 
avem bani sa incepem ocolitoarea , vom avea bani din rambursările sumelor pe proicte europene si 
mai mult acest proiect l-am depus pe Anghel Saligny iar acest proiect va fi finanţat, dar dvs 
incercati doar sa incurcati unele investiţii din municipiul Fagaras, sa ţinem banii, sa blocam 
investiţiile
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Dna Polmolea a pus o problema pertinenta din ce probleme s-au pus pana in momentul de 
fata in şedinţa si am avut discuţii si inainte de şedinţa cu dma Polmolea . Aceste sume nu sunt 
datorii. Aceste sume se compun astfel: in contractele pe care le are primăria cu societatea de 
salubritate, dau un ex sa zicem ca in 2020 s-au facturat de societatea de salubritate lunar pentru 
26000 pers. La sfârşitul anului când ne-am inchis cu declaraţiile de impunere de fapt am avut 
declaraţii de impunere pentru 22.000 pers. Scrie in contract ca in anul următor pentru aceste 4000 
persoane diferenţa in fiecare luna se face compensarea. Primăria nu poate plaţi decât incaseaza, 
aceasta taxa este incasata de primărie si este data prin facturare societăţii de salubrizare, primăria 
doar cheltuie nu are nici macar 1 leu câştig, dar am venit in ajutorul societăţii de salubrizare doar sa 
fie curăţenie in oraş. Compensarea o facem la limita celor 3 ani de prescriere, iar anul acesta 
incepem acea compensare . Am vorbit si cu avocaţi daca aceste plaţi făcute pentru un număr de 
persoane mai mare sunt exigibile, si au spus ca daca incepe o procedura de instanţa nu sunt 
considerate in sensul acesta. Mai e o suma pe care noi o consideram ca nu trebuie sa o plătim. 
Exista acea taxa persoanele care nu au contract, dar exista o procedura pe care societaea de 
salubrizare trebuie sa o facă, sa ne spună cate pers sunt, noi incsam acea taxa si o plateam. Acea 
procedura nu a fost indeplinita, pentru ca societatea trebuie sa demonstrze ca nu are contract cu 
persoanele pentru care cere plata. Si mai e o suma din redeventa pentru ca societatea trebuie sa 
plateasca o redeventa pentru infrastructura pe care o foloseşte (maşini, coşuri de gunoi) când avem 
stabilita taxa de salubritate pentru anul acesta incepem sa facem compensările. Nu ptem prinde o 
suma acum pentru ca se blochează o suma destul de mare si noi ave m nevoie de bani pentru 
dezvoltare. Sunt diferente de opinii, Corina, si eu m-am consultat cu jurişti si avocaţi si economişti 
si am făcut cum m-au sfătuit ei

Dl Ludu: eu nu o sa intru in polemica, cineva suferă de eristica, îi place sa intre in 
contradictoriu, eu va spun ca intr-un singur punct îi dau dreptate dlui Sucaciu si anume sa iniţieze 
sa faca un proiect de hotărâre sau cel mult acei consilieri care au votat in AGA marirea asta de preţ, 
sa isi asume. Prin Dispoziţia 2/2021 şedinţa extraordinara convocata pe 6 ianuarie de dl Sucaciu a 
fost PH privind taxa SALCO pentru 2021. Sa isi asume, sa faca dânsul un proiect de hotărâre sau 
cei 10 care au semnat acea taxa de 19 lei apoi putem cere subvenţionarea. Si sa nu mi se mai 
menţioneze numele de către oricine, eu nu intru in polemici de eristică. Mulţumesc

Dl Cupu : întrebarea pe care o pun acum e retorica si nu aştept răspuns. Daca s-a motivat 
ca ocolitoarea se doreşte a se face prin acel proiect Anghel Saligny de ce s-a mai indatorat 
populaţia? Iar vizavi de proiectul HCL privind taxa SALCO, iniţiatori pot fi consilierii, cei care au 
susţinut taxa de 19 lei sa isi asume un astfel de proiect. Daca consilierii nu si-1 asuma, pe acest 
subiect inclusiv primarul muncipiului are atribuţii, pentru ca e o taxa speciala care se constituie 
venit la buget si are atribuţii. Nu trebuie sa ne mai ascundem , cetăţenii Fagarasului asteapata si 
altceva, am spus-o si in AGA, si la conducerea SALCO . Aşteptările populaţiei este ca SALCO sa se 
reorganizeze, sa producă servicii de calitate, sa fie autorizat pe serviciile pe care le face, nu sa ducă 
gunoi in Combinat cum face in continuare si nu doar simpla strigare a lui SALCO ca îi trebuie 19 lei 
, noi sa ne aliniem. Si atunci cei care susţin 19 lei sa isi asume ori ei ori primarul cum a facut-o an 
de a rândul . Doresc sa nu mai fie aruncat in cârca celor care de a lungul timpului au venit, au 
susţinut, au venit si cu soluţii, cei care si-au asumat sa vina cu soluţii. Va mulţumesc

Dna Paicu: noi am depus in termen legal in 27 ianuarie o contestaţie la bugetul local in 
care am prevăzut crearea unor locuri de joaca in Galaţi si Combinat, amenajarea unor trotuare 
intre Combinat si centrul Municipiului, montarea de indicatoare de avertizare la trecerile de 
pietoni de la unităţile de invatamânt, extinderea sistemului de supravaghere in toate cartierele, 
covor asfaltic pe str Câmpului vechi, imprejmuirea parcului de copii din spatele magazinului 
Corso, asternerea de pietriş concasat pe străzile de pământ din carter Galaţi, si aici va mulţumesc 
ca am văzut ca 1-ati pus in proiect, realizarea canalizări la casele de dincolo de linia CFR, montarea 
de stâlpi in preajma treceriilor de pietoni cu scopul de a bloca parcarea maşinilor, eficientizarea 
iluminatului public. In comisii am inteles unele argumente la unele din aceste puncte, unde sunt 
prevăzute proiecte de fonduri europene dar celelalte se pot implementa. Sa respectam legea, eu 
susţin sa fie votata aceasta contestaţie, ori o admitem ori o respingem la vot dar trebuie 
soluţionată. Conf art 39 alin 4 din Legea finanţelor publice contestaţia tebuia votata in 5 zile de la 
depunere . La comisii, am avut 4 comisii alaltăieri, s-au citit amendamentele dlui Ludu dar nu s-au 
supus la vot. Conform răspunsului de la minister, toate amendamentele de la toate proiectele de 
hotărâri indiferent ca e organigrama sau buget trebuie supuse la vot. Amendamentele trebuie supse 
la vot
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Dl primar: domnişoara Cristina Paicu trebuie sa intelegeti ca daca se supun 
amendamentele la v o t , daca se voteaza pentru aceste amendamente, se suprapun peste proiectele 
cu finanţare europeana, cum le prindem in buget. Avem in buget trotuarul pe care il facem pe 
Şoseaua Combinatului, se voteaza si amendamentul dvs cu sumele propuse cum facem? Renunţam 
la bani europeni si il facem din bugetul local? Asta am incercat sa va explic , s-a votat in comisii 
proiectul asa cum a fost consruit , votandu-se in unanimitate nu s-au mai supus la vot 
amendamentele. Asta e ideea . Toate aceste lucruri sunt cuprinse si am văzut ca le-ati inteles. 
Trebuie sa aveţi mare grija pentru ca puneţi in pericol secretarul general, preşedintele, Prefectura, 
dvs ati cerut nişte sume pentru acele amendamente , trebuie sa le identificam sa le luam de undeva 
, daca se voteaza amendamentele le punem peste proiectele cu finanţare europeana acele sume? 
Nimeni nu refuza ceva doar trebuie sa le punem sa ie in ordine.

Si acum sa discutam de iniţierea unui proiect HCL ori de către primar ori de către consilieri. 
Este o discuţie ampla cine sa iniţieze. Toata lumea poate iniţia. Daca dvs spuneţi ca eu trebuie sa 
initiez un proiect de hotarare , eu nu am fost invitat la acele Adunări generale. Vazand ca se tot
tergiversează, am convocat o şedinţa si am initiat eu un proiect cu..... , adica dvs sa dispuneţi asa
cum ati hotărât in AGA. Conform sarcinii pe care ati avut-o de la partid dle Cupu nu ati vrut sa 
votati 16 lei ştiind ca ieri se scumpeşte gunoiul, ati lasat sa se faca 19 lei, probabil lasati sa se faca 21 
lei ca sa aveţi motive sa veniţi cu nu ştiu ce subvenţie, sa luaţi bani sa nu se mai faca activitati 
educative si culturale , sa terminam odata cu jocurile astea politice si aveţi dreptate dle Ludu sunt 
chiar un nimic politic nu mic, nu sunt politic. Daca dvs spuneţi sa initiez un proiect de hotarare nu 
ştiu ce suma sa pun, am auzit ca s-a vota 19 lei. De ce intre dvs apar acum fricţiuni? Unii vor sa 
voteze o taxa pentru ca societatea de care răspunde Consiliul Local sa funcţioneze, oamenii vor sa 
voteze si ceilalţi consilieri care doar vorbesc si nu fac nimic. Daca eu vreau sa initie, ati sărit dle 
Cupu ca primarul vrea sa mareasca preţul, faceţi dvs.9 lei, 5 lei, 1 leu . Si amendamentele pe care le- 
ati adus ati adunat sumele sa vedeţi daca da suma pe care o soicitati? Nu le-ati adunat, daca le 
adunaţi nu fac nici 30.000 . Dragi consilieri daca vreţi sa initiez eu spuneţi doar când vreţi sa 
facem şedinţa si eu o initiez, haideţi sa rezolvam probleme cetăţenilor. Sunt consilieri care se 
implica si vor sa faca treaba. Ati văzut cate dispute am avut cu dna consilier Corina Polmolea dar s- 
a implicat , se implica ca societatea sa existe. Ca avem noi dispute sau contradicţii este normal, 
haideţi sa facem lucrurile sa nu mai fie un populism in sala asta, haideţi sa ne punem pe treaba.

Dl Cupu: vizavi de contestaţia dnei Paicu si implicit a USR-ului , daca dl primar se 
considera ca respecta legea in 5 zile facea acea dezbatere pentru acea contestaţie, azi nu mai aveam 
aceste dicutii pentru ca se lămureau de atunci. Obligativitatea de a face acest lucru in 5 zile e 
pevazuta de lege, daca se considera omul legii trebuia sa o facă. Eu inteleg ca e deranjat de anumite 
lucruri, dar îi amintesc dlui primar ca a mai făcut o afirmaţie intr-o postare ca eu nu ştiu ce vreau 
sa fac, preţul s-a stabilit in 21 februarie, iar eu am 1 vot, eu indiferent ce imi insinuează mie dl 
primar , este 1 vot, nu pot printr-un vot sa opresc stabilirea unei taxe. Este o manipulare crasă pe 
care o face in continuare. Iar vizavi de implicare, am venit cu două proiecte la proiectul de buget, cu 
o subvenţie care trebuie prinsa acum in buget. Ca am refuzat sa initiez si sa susţin un proiect in 
care nu cred , problema e modul um a fost fundamentata taxa , sa nu uitam ca acea taxa a fost 
votata in şedinţa de indata convocata de consilieri, si ştim ca consilierii nu pot convoca şedinţe de 
indata , nu are rost sa intram in anumite lucruri, dl primar e omul legalităţii, cum i-au scapat 
lucrurile acestea? Reamintesc ca eu am 1 vot din tot consiliul local. Mulţumesc. Sumele adunate 
intr-adevar nu acoperă toata suma de 700 mii, sunt vreo 69000 , diferenţa sa se ia de la 
massmedia, in februarie pe SICAP a fost 12800 x 12 luni este 154800. La Public Air avem 1800, 
Presamfag 2000 lei, Analex(novatv) 1800, SC Rec promovare media 1500, mangeac emil (salut 
fagaras) 1800, SC Red life media 4000 lei. De aici sa luaţi diferenţa.

Dl Ludu : la amendamentele pe care le-am propus am specificat si de unde sunt sumele si 
nu se schimba nimic , doar se schimba dintr-o parte in alta , am putea sa luam de la onorarii pentru 
avocaţi. Primul amendament este crearea fondului de decontare pentru victimele violentei., 10000 
lei, este jumate din onorariu unui avocat care a cerut 20000 pentru un singur proces. Al doilea 
amendament am propus suprainaltarea trecerilor de pietoni situate in proximitatea unităţilor de 
invatamant, este proiectul pilot pe care incerc sa il pun in practica de 6 luni, suma e 20.000 lei. Va 
rog sa nu ma intrerupeti dl primar, aveţi decenta, daca aveţi cei 7 ani de acasa. Ma interesează 
siguranţa si viata elevilor . Următorul amendament ar fi suplimentarea pubelelor fracţii umede si 
uscat tip clopot , punem cetăţenii sa selecteze gunoiul, sa eliminam imagine deplorabila a 
pubebelor pline. Ultimul amendament: suplimentarea de banei stradale si coşuri de gunoi, imi 
place sa vad un oraş curat, nu e o suma foarte mare
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Dl Popa: dragi colegi, vad ca a trecut o ora jumate si discutam despre buget, din care nu 
ştiu daca am discutat io minute efectiv despre buget. Am incep criticile, am inceput sa ne certam, 
care are sau nu are dreptate. Dle Ludu eu va contrazic ca e un buget dezechilibrat, in comisii am 
discutat cu toti colegii, avem 77% din buget care merge pe investiţii, lucru deosebit de bun pentru 
Fagras. Am discutat cu primari din alte localitati unde au buget de 90% doar pentru salarii si 10 % 
le ramane pentru investiţii, Inutil ca stăm sa ne certam , sa ne criticam unii pe alţii, aveţi dreptate 
pentru subvenţionarea preţului la SALCo, haideţi cu un proiect de hotarare si eu il votez cu două 
mâini. Am discutat in comisii, sunt proiecte europene prin care se vor cumpăra pubele, containere, 
banei in centru când se va reabilita promenada, nu putem cumpăra o bancă să o montăm când 
peste 2 ani ni se vor tăia fondurile europene. Fac parte din comisia de circulaţie si am mai discutat 
capitolul proiectului dvs , v-am spus si atunci haideţi cu un calcul, haideţi cu un proiectant sa 
garanteze ca cetăţenii sau maşinile vor trece in siguranţa.

Dl primar: as vrea sa lămurim situaţia plaţii pentru presa , plăţile sunt din fonduri 
europene pentru ca avem obligativitatea sa promovam tot ce primim de la europeni. Iar ce vedeţi 
pe SICAP sunt plaţi făcute pe contractele cu fonduri europene. Dle Cupu am adunat sumele, ati 
cerut 744 mii lei, adunate sumele sunt 59.000 plus ca acei bani pentru presa sunt din focnduri 
europene si nu e posibil. Dl Cupu nu ma intrerupeti, am văzut ca stateati asa cu mâna , cum stateau 
cei de la CJ daca nu votati marirea preţului vedeţi voi, am făcut o paranteza, .Trei din 
amendamentele propuse de dl Ludu au bani asiguraţi in buget in acest moment. Pentru acea 
suprainaltare nu sunt de acord, dl Ludu propune un proiect pilot dar de fapt e in fata casei lui. A 
mai avut acesta solicitare prin care a solicitat angajatului ADP sa pună semnul de interzis sa nu 
parcheze lângă parcarea lui MI se pare josnic sa punem bani pe interesele unuia sau altuia, plus ca 
ele nu sunt sigure , acolo unde au fost montate au fost scoase pentru de fapt suprainalti drumul, nu 
e necesar pe str Stejarului. Mulţumesc

Dl Cupu: dl primar manipulează in continuare. Am de pe SICAP unde scrie finanţare de pe 
fonduri comunitare-nu-,, adica aceste sume nu sunt din fonduri comunitare, vi le pun la dispoziţie. 
Ceea ce spune dl primar ca sunt din fonduri comunitare aceste plaţi, pe SICAP spune ca nu sunt. E 
frumos sa aruncam pisica, dar uite ca sunt unii care mai si citesc si mai si pricep.

Dl primar: ati adunat sumele?

Dl Cupu; nu vorbiţi cu dl Ludu, nu mă intrerupeti

Dl primar: dar de ce, dl Ludu e mai prejos decât dumneavoastră?

Dl Cupu: puneti-va masca când vorbiţi E frumos sa minţim, când spunem ca sunt din 
fonduri comunitare si ele nu sunt

Dl Biza: va mulţumesc ca v-ati gândit la bl,6, ala trebuie demolat si făcut altul. Avem un 
plan de dezvoltare locala, pe care 1-ati votat, am făcut 120 chestionare , am vorbit cu oamenii de ce 
au ei nevoie , pentru ca am avut zone cu romi unde vroiau internet si nu avau apă. Hai sa votam 
odata.

Dna Paicu: aceasta contestaţie nu poate fi cuprinsa in buget daca nu a trecut la vot, lege 
finanţelor publice face clar distincţia, iar la alin.5 bugetul trebuie votat pe capitole, subcapitole, 
articole si alineate.

Dl Klein: dl preşedinte va mulţumesc ca nu ati restrâns discuţiile , e important sa avem 
discuţii despre buget. Dl Popa cum credeţi ca puteti indeplini in mod legal votul cu ambele mâini?

Dna Polmolea: as vrea sa precizez cateva lucruri ca sa nu mai fie asa un populism general, 
taxa SALCO mărită de la 16 la 19 lei se datoreaza creşterii de la Fineco, despre care spunea dl 
primar, pentru ca ei au fost anunţaţi si cuprins-o in preţ, creşterile care au avut loc la salariul 
minim pe economie pentru ca mulţi sunt angajaţi pe salariul minim, si un alt motiv pt care creste 
taxa e scăderea nr de persoane conform datelor trimise de primărie in luna ianuarie. Acestea au 
stat la baza acestor măriri. Faptul ca anul trecut SALCO a avut un mic profit fata de 2020 când a 
fost pe pierdere, când am avut taxa de 9 lei, mie nu mi se pare ca taxa e foarte mare, e greu de 
suportat pentru o comunitate in care marea majoritate a populaţiei e pe salariul minim si pe pensie 
si ar fi foarte bine daca primăria ar găsi surse pentru subvenţionare. Asta nu inseamna ca taxa e
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anapoda, sau nu bine fundamentată de SALCO. Taxa trebuie sa acopere cheltuielile si costurile 
societăţii , sunt de acord ca se pot face imbunatatiri acolo , dar atâta timp cât nu li se plătesc 
facturile nu pot face aceste lucruri, ei nu si-au primit salariile din luna ianuarie. De aceea am 
insistat pentru introducerea datoriei către SALCO in cadrul bugetului. Daca vrem sa avem o 
societate de salubrizare care sa funcţioneze, trebuie sa ne implicam si sa ajuntam, sumele pentru 
investiţii sa fie făcute cu cap si in primul rând sa fie plătiti. Astea au fost motivele pentru care am 
votat taxa de 19 lei pentru ca mi se pare ca le acopera cheltuielile si îi laşa sa funcţioneze. Cum 
facem aceasta taxa suportabila pentru cetateni este o discuţie care trebuie sa o avem aici in 
Consiliul Local. Noi in AGA suntem acţionari, si acea societate funcţionează la 19 lei. Noi trebuie sa 
găsim soluţii cu dl primar pentru ca taxa sa fie suportabila de cetateni. Mulţumesc

Dl preşedinte: sunt de acord cu colega noastra si pe langa toate cheltuielile a crescut si 
preţul combustibilului

Dl Popa: bunica când m-a luat de mână si ma ducea la biserică imi spunea lucruri concrete 
si mai ales ce scria in Biblie . Părintele Klein a venit cu o Biblie in ebraica. Dar printre porunci 
spune sa nu râzi de cel amărât. Sunt ferm convins ca dvs ati inteles ce am vrut sa spun părinte deşi 
nu vreţi sa demonstraţi asta. Când am spus dle Ludu veniţi cu un proiect si eu il votez cu amândouă 
mâinile, da se va contabiliza un singur vot si voi ridica ambele mâini, nu cred ca e un deranj pentru 
dvs asa mare. îmi cer scuze daca v-am deranjat cu ceva . Ati mai făcut o replica acum 3 seddinte in 
care ati spus: dle Popa , care e popa prostul dintre noi doi? ca preot eu nu as fi spus lucrurile 
acestea

Dl Ludu: as vrea sa ţineţi cont de cele spuse de colega Paicu si inainte de a trece la vot sa 
cititi amendamentele, iar colegii daca nu vor sa isi asume aceste sume , daca dl Popa nu e de acord 
cu salvarea vieţilor de la trecerile de pietoni...vreau sa spun dlui Popa ca acum 1 an am venit cu 
subvenţie , cu nota de fundamentare

Dl Popa: acum 1 an ati venit cu o ciorna, nu era un proiect dle Ludu.

Dl Klein: când eram copil mic am jucat cu entuziasm acest joc popa prostul dar sa stiti ca 
cartea aceasta cu popa prostul nu rămâne intotdeauna la aceeaşi persoana.

Dl Butunoiu: mai puţin am discutat pe proiectul bugetului, mai mult am pedalat pe preţul 
de la SALCO, confirm ce spune colega Corina Polmolea, preţul acopera cheltuielile de la SALCO, 
era prevăzut o cota de dezvoltare de 1 leu si 80 de bani, am discutat in AGA sa o miscoram pentru 
ca sunt oameni care nu pot plaţi taxa , nu au posibilităţi, si in felul acesta am scăzut la 90 de bani, 
preţ inclus in preţul taxei, am zis ca ar fi un preţ acoperitor. Dl primar are in subordine 3 servicii: 
Taxe si impozite, Serv de stare civila si Serv de evidenta persoanelor de unde rezulta un număr de 
locuitori. Propunerea mea haideţi sa facem o medie a persoanelor La proiectul nr.6 am discutat si 
in comisii sa mai diminuam sume de unde se poate, mi-am si notat sumele care mi-am propus sa le 
diminuăm.

Dna Polmolea: doar o completare la ce a spus dl Butunoiu, aceasta variaţie a nr de 
persoane duce la o mare variaţie a preţului si as propune dlui primar prin care sa se stabilească la 
sfârşitul fiecărui an nr de persoane pentru anul următor, pentru ca variaza foarte mult: 35000 
pentru COVID, 28000 pentru proiectele Casei de Cultura, 20000 pentru SALCO, diferenţa e mare, 
va rog sa stabilim pentru numărul de persoane pentru a fi calculat transparent si corect

Dl primar: soluţia poate fi următoarea: sa se stabilească la SALCO tarif si atunci SALCO isi 
incaseaza banii, nu e nici un fel de problema daca sunt 25,26,27 sau 35000 persoane. Numărul de 
persoane care au locuit efectiv in Fagaras si au generat gunoi este acela de 20250 , noi trebuie sa 
luam exact numărul pentru care incasam acea taxa pentru ca pentru numărul ala trebuie sa il dam 
la salubritate, se ia numărul de populaţie pe declaraţiile de impunere si verificările politiei locale. 
Stiti ca s-a votat in regulament cine nu isi declara numărul de persoane automat se impun 4 
persoane, ulterior oamenii au aflat de lucrul acesta si au vent si au făcut declaraţie rectificativa 
adica sunt 2,3 nu 4 persoane. Pe acele declaraţi rectificative politia locala s-a dus si a verificat. De 
la evidenta populaţiei se eliberează buletine N dara daca acele persoane nu locuiesc in Fagaras ci 
sunt plecaţi in Germania sau Spania , nu poţi sa le impui taxa de salubritate. Sau daca acei cetateni 
au buletin de Fagaras dar locuiesc in Voila nu poţi sa le impui taxa de salubritate. O comisie sa 
analizeze...dar dvs puteti face lucrul acesta, noi punem la dispoziţie serviciul de taxe si impozite,
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toata baza de date din acele declaraţii pentru ca de când s-a infiintat aceasta taxa noi am delegat 3 
persoane sa se ocupe de declaraţii de impunere pentru a avea o corectitudine intr-un procent destul 
de mare. Dar daca credeţi ca societatea se descurca mai bine cu tarif, anul acesta se poate analiza 
si vota ca din 2023 sa se treaca la tarif, societatea se duce la fiecare cetatean si incaseaza banii, noi 
doar am venit in ajutor cu aceasta taxa, dar pentru noi ca executiv e o cheltuiala in plus si o 
incarcare mai mare pentru am plătit 12 sau 15 miliarde in plus fata de cat am incasat, dar in 
momentul de fata tot ce avem avizat ca situaţie de lucrări nu avem o factura care sa treaca mai mult 
de 30 de zile.

Dl Butunoiu: dl primar aveţi perfecta dreptate si dvs, exista o mare mobilitate a 
locuitorilor fi Fagaras pentru ca omul vrea sa lucreze in Italia, Germania, dar am propus sa facem o 
medie intre cărţile de identitate, biroul de taxe si impozite si biroul de stare civila (naşteri si deces), 
si aveţi dreptate ca mulţi stau in Voila sau Beclean dar va spun ca multe din cunostiintele mele au 
case acolo dar au si apartamente in Fagaras, vin cu gunoiul in portbagaj si il varsa la tomberon. Va 
fac nişte poze sa va aduc?

Dl primar: politia locala deja i-a identificat, avem camere de luat vederi

Dl Butunoiu: sa mergem pe o chestie medie, eu vreau sa fi un tip echilibrat, nici sa punem 
un număr foarte mare ca sa fie un preţ foarte mic dar nici sa punem un număr mic de locuitori 
pentru ca sunt plecaţi afara, pentru ca el nu imi poate face dovada ca a plecat, ca nu mai exista 
paşaport la graniţa.

Dl Cupu: daca tot s-a atins subiectul SALCO, si as vrea Corina sa ma corectezi daca gresesc, 
aceasta taxa s-a determinat având in vedere cantitatea totala de gunoi care a fost colectata si dusa 
la Fineco in cursul anului trecut. E corect Corina? Aceasta cantitate a fost de 6500 tone pe anaprox. 
, din discuţiile avute la sediul SALCO a reieşit ca avem o problema cu agenţii economici, sunt agenţi 
economici care au contracte si contractele sunt la minim, plătesc o anumita cantitate si se ridica de 
la dânşii o alta cantitate. Un ex pe care vi-1 pot azi aici, la anexa 31, politia locala in buget la apa, 
canal, salubritate plătesc 3000 lei pe un an, 250 lei pe luna.In discuţiile avute mi s-a sugerat sa 
mergem sa facem o comisie sa mergem la agenţii economici. Ni s-a spus de ce nu aveţi curiozitatea 
sa mergeţi pe platforma franceza sa vedeţi totalitatea contractelor, cat se ridica de acolo si la alţi 
agenţi economici. Mie mi se pare ca in aceasta cantitate este si cantitatea supraevaluata pentru care 
unii agenţi economici plătesc puţin dar se regăseşte acolo si in momentul in care ai o cantitate 
determinata si o imparti la 20 mii si ceva normal ca iti da o taxa mare, si populaţia susţine taxa 
pentru agenţi economici, as sugera sa facem o comisie sa mergem sa verificam. Uitati-va si la scoli 
ce diferente enorme sunt, este evident ca avem o problema cu aceasta cantitate subdimensionata.

Dna Polmolea : eu sunt de acord cu ce zici, ştiu ca sunt probleme la SALCO. Exista 
conform regulamentului de salubritate, agenţii economici plătesc taxa de salubritate in funcţie de 
numărul de persoane pe care il au, in funcţie de activitate, in funcţie de suprafaţa desenata, sunt 
mai multe principii. Trebuie sa ne indrepta spre conducerea SALCO pentru a verifica aceste 
contracte, modul in care se cer si verifica documentele. Cei care au intocmit acea nota de 
fundamentare, respectiv directorul economic si direcatorul societăţii trebuie sa isi asume acele date 
pentru ca eu ca si consilier local sau acţionar la SALCO nu pot sti in detaliu absolut toate 
cheltuielile pe care le are societatea. Asa cum ai zis si tu putem sa le evaluam după unele criterii dar 
nu o putem lua in amanunt, fiecare persoana de pe un post trebuie sa isi asume si sa isi insuseasca 
munca pe care o face, nu ştiu daca eu as fi in măsură sa o contrazic pe dna director economic care a 
făcut fundamentarea , pentru si eu sunt economist

Dl Cupu: Corina, eu nu am spus lucrul asta , am vrut sa arat ca suntem deficitari pe partea 
asta si iti mai spun ca sunt cartiere in care au containerele alea mari care se ridica si care nu le 
plăteşte nimeni, acolo trebuie sa ne aplecam pentru ca , cantitatea se aduna si o plătesc numai unii. 
Mulţumesc

Dl preşedinte: sunt 3 amendamente de la 3 consilieri diferiţi si o contestaţie as vrea sa o 
intreb pe dna secretar daca putem vota amendamentul astfel incat sa nu afecteze bugetul

Dna secretar general: prevederea legala cred ca o stiti, este prevăzută in art 38 alin. 12 . 
Cu privire la cât influenţează si cum influenţează bugetul aceste amendamente si in ce cuantum, ar
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fi trebuit sa fie cineva din partea direcţiei economice sa ne se spună care este in fluenta acestor 
amendamente daca vor fî aprobate.

Dl primar: pot sa va spun eu, bugetul e initiat, e format de mine , adunând toate sumele 
Înseamnă că asa cum au fost propuse de dl Ludu 20.000 mii lei si sumele care nu au fost adunate 
corect de dl Cupu, inseamnă că trebuie sa renunţam la o lista de investiţii, si sa spuneţi ce proiecte 
nu mai accesam , eu ceea ce propun mi-am asumat, in rest vor fi tăieri de pe lista de investiţii, avem 
proiecte aprobate de 10 mii euro , sau nu votati amendamentele , este si asta o varianta. Am văzut 
ca domnişoara Cristina Paicu a inteles ca acele sume din contestaţie sunt cuprinse efectiv in 
proiectele cu finanţare europeana, dl Ludu nu a inteles ca acele sume sunt cuprinse in proiectele cu 
finanţare europeana , daca votati amendamentele si dublaţi sumele, o sa aplic legea cum spune 
Codul Administrativ, o sa revin in comisii cu acest proiect, dar veţi intarzia proiecte, cereri de 
finanţare, daca mai amânaţi cateva zile ..., eu nu pot sa imi asum sa pierd fînantari nerambursabile 
, nu pot sa imi asum sa am o subvenţie si nu am o hotărâre pentru subventei, nu pot trimite 
proiectul asta la finanţe pentru ca in spatele oricărei sume trebuie sa avem o justificare

Dl preşedinte : supune amendamentul 1 al dlui Cupu: la cheltuieli cap salubritate sa se 
suplimenteze cu 744732 ron reprezentând subvenţie 3 lei/locuitor pentru ca taxa de salubritate sa 
ramana la nivelul anului 2021

Dl Cupu: pentru acest amendament fac si o completare de la cap 6702 Cultura, recreerem 
religie avem un skateparc propus de 200000 si sa mutam suma la anul si la cap 8602 avem acele 
parcometre iar cei 500000 lei sa fie puşi aici

Dl primar: dna secretar am posibilitatea sa intervin pe orice amendament?

Dna secretar general: răspundeţi va rog frumos

Dl primar: ati adunat sumele si ati văzut ca nu dau, ati venit pe genunchi si ati identificat 
nişte sume care adunate nu dadeau 85000 mii. Acel skateparc a fost cerut, de copii de la scoli, 
inclusiv baiatul dlui Gavrila, colegul dumneavoastră de partid, ne-au cerut sa facem un parc. Ei se 
duc si se joaca cu trotinete si skatebord la semafor , exista posibilitatea unor accidente. Noi ne-am 
preocupat, am demarat procedurile de proiectare, anul acesta incepem lucrarea, daca credeţi ca 
acei copii trebuie viciaţi si sa luaţi banii, v-ati exprimat deja. Aceste parcometre pe care le-am prins 
in buget sunt discutate de 3 ani de zile , sunt necesare in zona centrala pentru ca vin persoane , laşa 
maşina si pleaca spre Braşov, ceea ce nu e normal. Banii pentru aceste pracometre conform analizei 
îi vom recupera in 12 maxim 16 luni după utilizarea lor. Puteti supune la vot

Dl Cupu: stau si ma uit in buget la secţiuni funcţionare , la cap Sport tineret unde la tineret 
sunt o lei, tin sa va reamintesc ca in democraţie totul se supune la vot, nu mai faceţi acest circ pe 
care il faceţi aici, nu va mai victimizati

Dl primar: am primit mesaj de la cineva de la finanţe si a zis sa avem mare grija de pe 
dezvoltare sa nu ducem pe funcţionare.Sunt bani din excedent si nu se pot duce pe funcţionare.

Dl preşedinte : supune amendamentul 1 al dlui Cupu. Cine este pentru? Cupu, Paicu, 
Klein, Crăciun, Ludu -5

Abtieneri: 9
împotriva: 1

Dl preşedinte : supune amendamentul 2 al dlui Cupu: suma de 2,4 mii lei datoria către 
Salco pe anul trecut. Cine este pentru: Cupu, Paicu, Klein, Crăciun, Ludu, Polmolea -6

Abţineri: 8
împotriva: 1

Dl preşedinte : supune amendamentul 3 al dlui Cupu: ordonatorul de credite sa identifice 
sumele pentru ocolitoare.

Dl primar: am identificat suma avem intr- singura cerere de rambursare suma de 8 
milioane lei pe care o vom duce acolo

13



Cine este pentru: Cupu, Paicu, Klein, Crăciun, Ludu, -5 
Abţineri: 10

Dl preşedinte : supune amendamentul 1 al dlui Ludu: crearea unui fond de 10000 lei 
pentru victimele violentei domestice

Dl primar: am vorbit cu directorul Asistentei sociale si are fundamentat acest fond, l-a 
avut in fiecare an, există.

Cine este pentru: Cupu, Paicu, Klein, Crăciun, Ludu, Polmolea -6 
Abţineri: 9

Dl preşedinte : supune amendamentul 2 al dlui Ludu:suprainaltarea trecerilor de pietoni. 
Cine este pentru: Cupu, Paicu, Klein, Crăciun, Ludu, -5 
Abţineri: 9 
împotriva: 1 Popa

Dl Butunoiu: sunt de acord cu ce aspus dl Ludu, dar mi se pare ca acea inaltare va fi cu 
caracter permanent , ceea cenu e in regula, pe timp de iarna un copil, un batran daca calea pe 
porţiunea inaltata si cea la nivelul străzii, exista posibilitatea unor accidentări.

Dl preşedinte: nu cred ca exista cineva aici in sala care nu doreşte siguranţa copiilor.

Dl preşedinte : supune amendamentul 3 al dlui Ludu: suplimentare pubele 
Cine este pentru: Cupu, Paicu, Klein, Crăciun, Ludu, -5 
Abţineri: 10

Dl preşedinte : supune amendamentul 4 al dlui Ludu: suplimentare banei si coşuri de
gunoi

Cine este pentru: Cupu, Paicu, Klein, Crăciun, Ludu, Polmolea -6
Abţineri: 9

Dna secretar general: mai este si contestaţia dnei Paicu, va dau citire prevederilor 
legale: este art.39 alin.4 din Legea 273/2006: în 5 zile de la expirarea termenului de depunere a 
contestaţiilor prevăzut la alin. (3), proiectul bugetului local, însoţit de raportul ordonatorului 
principal de credite şi de contestaţiile depuse de locuitori, este supus aprobării autorităţilor 
deliberative, de către ordonatorii principali de credite.

Dl Cupu: când au expirat cele 5 zile?

Dl primar: au intarziat cotele din TVA 38 de zile decand trebuia sa formam bugetul, noi 
am intarziat 15 zile de când ne-au transmis cotele, am avut intarzierea asta datorita faptului ca de la 
bugetul de stat nu ne-au dat cotele, nu aveam cum sa o facem in 5 zile, pentru ca nu aveam cotele, 
nu aveam bugetul. Se supune la vot.

Dna secretar general: contestaţia se supune la vot de către autoritatile deliberative, la 
contestaţie se răspunde tot printr-o hotărâre

Dl Cupu: aici a fost o discuţie referitor la modul de a contesta si de a rezolva o contestaţie 
care legiuitorul a spus 5 zile, nu interesează ca nu a avut dl primar anumite date, acea contestaţie 
depusa in 27.01 trebuia discutata in 5 zile. Am menţiona ca eu nu am avut acces la nici o comisie 
datorita faptului ca comisia de sanatate nu a fost convocata iar la comisia juridica nu a catadicsit 
nici macar directorul economic sa vina. Daca ma poate mauri cineva la serv public de termie pe 
langa cheltuieli salariale mai sunt cheltuieli salariale in natura 40600, imi puteti spune ce 
inseamna asta ? Mai exista la fel la serv. de transport, la muzeu, la casa de cultura. Ce inseamna 
cheltuieli salariale in natura?
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Dl primar: va e greu sa spuneţi dl primar , despre ce e vorba? Tot ce e prins acolo sunt 
conform legii, legea 153 legea salarizării., sunt drepturi salariale , nu sunt lider de sindicat sa 
negociez anumite sporuri, sunt drepturile salariaţilor.

Dl preşedinte: supune la vot contestaţia dnei Paicu Cristina. Cine este pentru: Klein, 
Crăciun, Paicu -3

Abţineri: 10
împotriva: Cupu , Centiu -2

Dna secretar general : dau citire art 39 alin.5: Autorităţile deliberative, în termen de 
maximum 10 zile de la data supunerii spre aprobare a proiectului de buget, potrivit alin. (4), se 
pronunţă asupra contestaţiilor şi adoptă proiectul bugetului local, după ce acesta a fost votat pe 
capitole, subcapitole, titluri, articole, alineate, după caz, şi pe anexe.

Dl preşedinte : Dl Cupu, nu ma mai intrerupeti, nu v-am dat cuvântul. Supune la vot 
Capitolul Venituri in suma de 286.196,03 mii lei. Cine este pentru ? -  13 voturi pentru, 2 abţineri -  
Aldea, Ludu

Dl preşedinte : supune la vot Capitolul Cheltuieli in suma de 293.462,62 mii lei? Cine este 
pentru?

Dl primar: Corina votezi pentru?

Dna Polmolea: la Cheltuieli ma abţin

Dna secretar general: la partea de cheltuieli sunt 9 voturi? 

Dl primar: oameni buni, nu va bateti joc de buget

In urma votului sunt 8 voturi pentru: Stirbu, Stengel, Colibas, Biza, Popa, Centiu, 
Butunoiu , Ciont. Dna Polmolea ne confirma daca a votat sau nu

Dna Polmolea: nu am avut mana ridicata , nu am votat, pentru ca nu am fost atenta

Dna secretar general: s-au votat veniturile si nu s-au votat cheltuielile

Dl primar: asta e statutul in momentul de fata al consilierilor, s-au votat veniturile si nu 
se voteaza cheltuielile, haideţi sa mergem acasa ca e mai bine... aveţi o imagine deplorabila

Dl preşedinte: ca sa lămurim situaţia, dna Polmolea dvs cum ati votat la cheltuieli?

Dna secretar general: având in vedere ca sunteti 17 consilieri, se ia la vot fiecare capitol, 
cum ati decis dumneavoastră, conform prevederilor legale noi trebuie sa consemnam pe fiecare 
capitol voturile, am ramas la capitolul Cheltuieli, capitolul Venituri a obtinut 13 voturi, eu trebuie 
sa consemnez, trebuie sa fie 9 pentru , sa trecem mai departe

Dl primar: dna Polmolea, spuneţi da sau nu, mai avem 40 de proiecte

Dna Polmolea: am zis ca pentru partea de cheltuieli, m-am abtinut

Dl primar: e in regula, a picat bugetul, haideţi sa trecem mai departe, toate investiţiile se
amână

Dl preşedinte: Prezintă punctul 7 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
propunerea de aprobare a CALENDARULUI MANIFESTĂRILOR CULTURAL-EDUCATIVE, SPORTIVE ŞI 
ARTISTICE de interes municipal, care se vor desfăşură pe parcursul anului 2022 în Mimieipiul Făgăraş şi
evidenţierea fondurilor necesare în bugetul local 2022
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Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  13 voturi pentru , 2 abţineri
(Cupu, Ludu)- se adoptă HCL nr.44/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 8 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea taxelor/tarifelor percepute de SC Pieţe Târguri si Oboare Fagaras SRL incepand cu luna februarie 
2022

Discuţii?

Dl preedinte: nu v-am dat cuvântul dl Cupu, va rog sa nu ma mai intrerupeti

Dl Cupu: as vrea sa consemnaţi ca nu a vrut sa imi dea cuvântul

Dna secretar general: acest priect a fost tehnoredactat in 17 februarie, aşadar s-a 
apreciat ca vom avea o şedinţa de consiliu pentru luna februarie. Prin urmare as dori sa facem un 
amendament, pentru ca este luna martie, aceste taxe vor fi aprobate din luna martie pentru ca nu 
putem apoba ex tune decât pentru viitor ex nune.

Dl preşedinte supune la vot proiectul cu amnedament si se aprobă cu -  11 voturi pentru , 
3 abţineri (Cupu, Ludu, Aldea), sunt 14 consilieri , dl Ciont a ieşit din sala, se adoptă HCL 
nr.45/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 9 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
modificarea şi completarea Art.3 din HCL nr. 244/04.11.2021 privind acordarea de burse elevilor din 
învăţământul preuniversitar de stat cu frecvenţă din Municipiul Făgăraş, în anul şcolar 2021-2022

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  15 voturi pentru , din 15 prezenţi, 
dl Ciont a revenit in sala , se adoptă HCL nr.46/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 10 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea subvenţionării din bugetul local al Municipiului Făgăraş, în anul 2022 a Societăţii de binefacere 
Diakonia în vederea acordării de servicii de îngrijire la domiciliu persoanelor vârstnice de pe raza 
M11 nicipiului Făgăraş

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  14 voturi pentru , 1 abţinere -  
Klein , se adoptă HCL nr.47/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 11 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea subvenţionării din bugetul local al Municipiului Făgăraş, în anul 2022 a Fundaţiei “ Hospice Casa 
Speranţei” în vederea acordării de servicii specializate de îngrijiri paliative medicale, sociale, psilio - 
emoţionale pentru persoane cu handicap şi persoane vârstnice cu boli incurabile

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  15 voturi pentru , se adoptă 
HCL nr.48/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 12 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de Investiţii cu finanţare din contul IID al S.C. Apă Canal Sibiu S.A. Sibiu pentru anul 
2022

Discuţii?
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Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  15 voturi pentru , se adoptă
HCL nr.49/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 13 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
înfiinţarea, organigrama şi numărul de personal ale Serviciului Voluntar pentru Situaţii de Urgenţă de tip VI, 
al municipiului Făgăraş, judeţul Braşov

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  15 voturi pentru , se adoptă 
HCL nr.50/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 14 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea nomenclatorului stradal al Municipiului Fagaras

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  15 voturi pentru , se adoptă 
HCL nr.51/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 15 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
atestarea la domeniul public al Municipiului Făgăraş a imobilului teren, în suprafaţă de 22.533 mp, situat în 
Făgăraş, Cvartal Vasile Aieesandri, înscris în CF nr. 102775 Făgăraş, precum şi completarea Inventarului 
bunurilor ce aparţin domeniului public aî Municipiului Făgăraş

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă eu -  15 voturi pentru , se adoptă 
HCL nr.52/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 16 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
atestarea la domeniul public al Municipiului Făgăraş a imobilului teren, în suprafaţă de 10.409 mp, situat în 
Făgăraş, Str. Narciselor, înscris în CF nr. 102853 Făgăraş, precum şi completarea Inventarului bunurilor ce 
aparţin domeniului public al Municipiului Făgăraş 

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  15 voturi pentru , se adoptă 
HCL nr.53/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 17 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea actualizării denumirii proprietarului imobilului teren al Municipiului Făgăraş, în suprafaţă de 
27.930 mp, situat în Făgăraş, Cvartal 13 Decembrie, înscris în CF nr. 100719 Făgăraş, nr. top. 
2412/1/2/2/1/1, atestarea la domeniul public al Municipiului Făgăraş, precum şi completarea Inventarului 
bunurilor ce aparţin domeniului public al Municipiului Făgăraş în mod corespunzător 

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă eu -  15 voturi pentru , se adoptă 
HCL nr.54/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 18 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind
aprobarea ca oportună a dezmembrării imobilului construcţie, proprietatea Municipiului Făgăraş - domeniu 
public, situat în Făgăraş, str. Podului, nr. 1, ap. 2, înscris în CF nr. 106402-C1-U2 Făgăraş, în 5 unităţi 
individuale

Discuţii?
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Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  15 voturi pentru , se adoptă
HCL nr.55/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 19 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
încetarea aplicabilităţii HCL nr. 219/31.08.2021 şi HCL nr. 251/04.11.2021 şi revocarea dreptului de folosinţă 
gratuită asupra terenului în suprafaţă de 3.870 mp notat în favoarea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială 
şi Protecţia Copilului Braşov, în extrasul de carte funciară nr. 105158 Făgăraş 

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  15 voturi pentru , se adoptă 
HCL nr.56/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 20 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
însuşirea propunerii de cumpărare formulată pentru cota parte din imobilul situat în Făgăraş, zona Combinat 
cu acces din str. Ciocanului, înscris în CF nr. 106196 Făgăraş - proprietatea publică a Municipiului Făgăraş, 
pentru suprafaţa de teren de aproximativ 3.222 mp din suprafaţa totală de 260.197 mp, în vederea extinderii
activităţii industriale desfăşurate în zona 

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  15 voturi pentru , se adoptă 
HCL nr.57/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 21 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
însuşirea Raportului de evaluare nr. 6/31.01.2022 pentru imobilul teren, situat în Făgăraş, str. Negoiu (zona 
industrială Negoiu). în suprafaţă de 339 mp, înscris în CF 106905 Făgăraş şi a Raportului de evaluare nr. 
7/31.0.1,2022 pentru imobilul teren, situat în Făgăraş, str. Negoiu (zona industrială Negoiu), în suprafaţă de 
14 mp înscris în CF 106904 Făgăraş, proprietatea privată a Municipiului Făgăraş, apobat la vânzare

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă eu -  15 voturi pentru , se adoptă 
HCL nr.58/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 22 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea modificării Alt. 1 din HCL nr. 292/26.11.2021 în sensul nedelegării imobilului teren în suprafaţă
de 350 mp întrucât nu mai este utilă operatorului S.C. Apa Canal Sibiu S.A. - Agenţia Făgăraş

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  15 voturi pentru , se adoptă 
HCL nr.59/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 23 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind
solicitarea trecerii din domeniul public al Judeţului Braşov, în domeniul public al Municipiului Făgăraş a 
imobilului teren edificat cu construcţii în suprafaţă de 207 mp, înscris în CF nr. 104055 Făgăraş şi imobilul 
teren edificat cu construcţii în suprafaţă de 1.491 mp, înscris în CF nr. 100812 Făgăraş, situate în Făgăraş
conform planului de situaţie, ca fiind de uz şi interes public local

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă eu -  15 voturi pentru , se adoptă
HCL nr.60/03.03.2022
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Dl preşedinte: Prezintă punctul 24 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. Câmpului, bl. 4, se. A, ap.l, în baza Legii nr. 85/1992 republicată şi 
a Deeretului-Lege nr. 61/1990

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  15 voturi pentru se adoptă HCL 
nr.61/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 25 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea închirierii unor spaţii proprietate privată, de către Municipiul Făgăraş,ca urmare a necesităţii 
eliberării imobilului - unitate de învăţământ, situat în Făgăraş, str. Dr. loan Şenebea,nr. 104B (fosta Şe. Gen. 
nr.7) pentru efectuarea lucrărilor prevăzute în proiectul "Modernizare şi extindere Şcoala Gimnazială nr.7, 
Municipiul Făgăraş”, în vederea stabilirii continuităţii şi desfăşurării activităţii didactice

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  13 voturi pentru , 2 abtiner (Cupu, 
Klein) se adoptă HCL nr.62/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 26 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de vânzare a locuinţelor construite pentru tineri prin Agenţia Naţionala pentru 
Locuinţe

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  14 voturi pentru , 1 abţinere, se 
adoptă HCL nr.63/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 27 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare şi desfăşurare a evaluării anuale a managementului Casei 
Municipale de Cultură Făgăraş, instituţie de cultură din subordinea Consiliului Local Făgăraş, precum şi a 
comisiilor de evaluare constituite în acest scop

Discuţii?

Dl Cupu: propune pe dna Polmolea in comisia de evaluare

Dna Paicu : propune pe dna Aldea la contestării

In urma votului: la comisia de evaluare:Dna Suteu -  6, Dna Polmolea 7, nule 2
La comisia de contestării: dl Popa 5 voturi, dna Aldea 7 voturi, nule 3

Dl primar propune pe dl Radu Biza in comisia de evaluare, dl Popa se retrage din comisia de 
contestării

In urma reluării votului: la comisia de evaluare:Biza Radu 8
La comisia de contestării: Aldea Iuliana 15

DI preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  15 voturi pentru , se adoptă 
HCL nr.64/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 28 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
modificarea organigramei şi a statului de funcţii ale Casei Municipale de Cultura Fagaras pentru anul 2022

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aproba cu -  13 voturi pentru , 1 abţinere Ludu,
1 impotriva Ludu, se adoptă HCL nr.65/03.03.2022
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Dl preşedinte: Prezintă punctul 29 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
modificarea organigramei, a statului de funcţii, precum si Regulamentul de Organizare si Funcţionare ale 
Muzeului Ţării Făgăraşului „Vaier Literat’

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  14 voturi pentru , 1 abţinere Cupu, 
, se adoptă HCL nr.66/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 30 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
incheierea unui acord pentru utilizarea spatiilor publice pe perioada determinata in vederea realizării 
filmărilor pentru proiectul cinematografic „Brâncoveanu”

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aproba cu -  15 voturi pentru , se adoptă 
HCL nr.67/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 31 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
incetarea contractului de administrare in regim silvic a suprafeţei de 248,9 ha fond forestier aflat in 
proprietatea publica a Municipiului Fagaras si 8,1 ha reprezentând păşune Împădurită precum si a 
contractului de paza pentru suprafaţa de 100,61 ha împrejmuita respective 78,97 ha impadurita si retragerea 
UAT Municipiul Fagaras din cadrul RPL Pădurile Fagarasului

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  14 voturi pentru, 1 abţinere -Cupu 
, se adoptă HCL nr.68/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 32 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Scrisorii de Aşteptări privind performantele SC Pieţe Târguri si Oboare SRL pentru perioada 
2022-2026

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  14 voturi pentru, 1 abţinere -Cupu, 
se adoptă HCL nr.69/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 33 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Scrisorii de Aşteptări privind performantele SC Salco Serv SA pentru perioada 2022-2026

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  15 voturi pentru , se adoptă 
HCL nr. 70/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 34 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind, 
modificarea şi completarea A rt 169, din HCL nr. 287/28.11.2019 privind „ Regulamentul de organizare şi 
executare a serviciului public de transport persoane în regim de taxi şi în regim de închiriere în Municipiul 
Făgăraş”

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  14 voturi pentru, 1 abţinere -Cupu,
se adoptă HCL nr.71/03.03.2022
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Dl preşedinte: Prezintă punctul 35 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
modificarea şi completarea Art. 8 din HCL nr. 182/28.06.2018 privind aprobarea asocierii Municipiului 
Făgăraş cu localităţile Râşnov, Ghimbav, Cristian, Codlea, Predeal, Bran, Hărman, Săcele, Hălchiu, Sânpetm 
Feldioara, Crizbav, Prejmer în cadrul Adunării Generale a Asociaţiei Direcţia pentru Monitorizarea şi 
Protecţia Animalelor

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă eu -  13 voturi pentru, 2 abţineri -  
Cupu, Ludu , se adoptă HCL nr.72/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 36 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
îndreptarea erorii materiale din HCL nr. 24/27 ianuarie 2022

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  15 voturi pentru , se adoptă 
HCL nr.73/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 37 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotarare privind 
angajarea unui avocat care să reprezinte interesele Municipiului Făgăraş la Curtea de Apel Bucureşti in dosar 
8223/2/2021 fost 502/2/2021, pentru contestare Decizia nr-375/2020 a Autoritatăţii de Management 
pentru POR aferente proiectului “Modernizarea si pietonizarea zonei centrale Fagaras” faza recurs

Discuţii?

Dl Cupu: din nou dam 2500 lei +tva pentru fiecare termen, pentru ce plătim 2500, este 
foarte mult, propun sa injumatatim cei 2500 fara tva

Dl primar: este continuarea proceselor, pentru ca noi am castigat procesele, ministerul a 
făcut recurs si banii îi recupeam, ofertele avocaţilor sunt in funcţie de sumele pentru care noi ne 
judecam, va rog sa votati ca incontinuare sa avem reprezentare.

Dl preşedinte supune la vot amendamentul dlui Cupu de injumatatire a sumei pentru 
deplsarea la fiecare termen . Cine este pentru: 4 Cupu, Klein, Paicu, Ludu, 11 abţineri

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aproba cu -  10 voturi pentru ,5 abţineri -  
Ludu, Paicu, Crăciun, Klein , Cupu se adoptă HCL nr.74/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 38 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
angajare avocat care sa reprezinte interesele Municipiului Fagaars la Curtea de Arbitraj Comercial 
International in dosar 2118/226/2021 in contradictoriu cu SC Inncore Technologies avnd ca obiect pretenţii

Discuţii?

Dl Cupu: de ce aici, la Curtea de Arbitraj e 4000 si dincolo e 5000 in doua transe?

Dl primar: aici ne judecam cu cineva care nu vrea sa iasa din clădirea noastra, nu e o 
complexitate ca la celalalt dosar cu ministerul

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  11 voturi pentru , 4 abţineri Ludu,
Paicu, Klein , Cupu se adoptă HCL nr.75/03.03.2022
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Dl preşedinte: Prezintă punctul 39 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
angajarea unui avocat in dosar civil nr, 2533/62/2018 aflat pe rolul Curţii de Apel Braşov in care Municipiul 
Făgăraş are calitatea de intimat-pârât in contradictoriu cu apelanţii-reclamanţi OPRIŞ LUCIAN şi OPRIŞ 
NICOLETA, obiectul dosarului fiind anulare act,

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  11 voturi pentru , 4 abţineri Ludu, 
Paicu, Klein , Cupu, se adoptă HCL nr.76/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 40 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
angajarea unui avocat in dosar civil nr, 40/64/2022 aflat pe rolul Curţii de Apel Braşov in care Municipiul 
Făgăraş are calitatea de contestator in contradictoriu cu DIJMĂRESCU SEBASTIAN- ŞTEFAN şi 
DIJMARESCU ADINA-MARIA, reprezentaţi legal de avocat Munteanu Mihai-Claudiu, obiectul dosarului 
fiind contestaţie la executare-contestaţie la titlu

Discuţii?

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  13 voturi pentru ,1 impotriva -  
Cupu, 1 abţinere -  Paicu, se adoptă HCL nr.77/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 41 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Făgăraş, pentru a face parte din Comisia de 
evaluare a probei de interviu, din cadrul Concursului pentru ocuparea funcţiilor de directori/direetori 
adjuncţi, sesiunea ianuarie - aprilie 2022, din unităţile de învăţământ preuniversitar de stat din Municipiul 
Făgăraş

Discuţii?

Dl Cupu: ce s-a intamplat din toamna până acum, ca in toamna nu s-a dorit sa se faca acest 
lucru, si ne-am dus prin alte parti, pe la inspectorate, la Prefectura, ori si-a bagat cineva minţile in 
cap si a făcut ce trebuie sau atunci nu a făcut ce trebuie?

Dl primar: vroiam sa am ocazia sa va propun pe dvs sa vedem cate voturi luaţi de la colegi

Dl Cupu: dl primar de la dvs nu primesc nici un cal troian

Dl preşedinte: trebuie sa propunem 2 titulari si doi supleanţi, faceţi propunerile

Dl Popa : propun pentru comisie pe Centiu si Polmolea

Dna secretar general: pot fi si persoane care nu au calitate de consilier local, este Decizia 
ICCJ 80/2021, puteti desemna pe oricine altcineva

Dl Butunoiu: pot fi profesori?

Dna secretar general: doar sa nu fie candidaţi, sa genereze o situaţie de 
incompatibilitate

Pentru supleanţi, dl Biza propune pe dl Klein iar dl Butunoiu propune pe dl profesor 
Pandrea Dan

In urma votului: Titular:. Centiu Magdalena
Polmolea Corina Cornelia

Supleant: Klein Johannes 
Pandrea Dan
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Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă eu -  15 voturi pentru, se adoptă HCL 
nr.78/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 42 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
înlocuirea unui consilier local consilier local din Comisia de evaluare anuala a performantelor profesionale 
individuale ale secretarului general al Municipiului Fagaras pentru perioada 2022-2024

Discuţii?

Dl primar : este si o propunere făcută, dna Suteu in locul dlui Iulian Lascu care nu mai e 
consilier

Dl Cupu: vroiam sa intreb daca pentru a evalua competentele unui secretar de UAT este 
nevoie de anumite competente.

Dna secretar general: comisia este formata conform art 485 din dl.primar si 2 consilieri
locali.

Dl Popa: eu am făcut parte din comisie cu dl Lascu.

Dl Cupu: ne puteti spune dl Popa studiile care le aveţi?

Dl Popa: trebuie sa va spun dvs personal?

Dl Cupu: nu personal, la toata lumea

Dl preşedinte: deviem de la subiect

Dl Cupu: fac un amendament sa il schimbam si pe dl Popa daca nu are studii

Dna secretar general proiectul supus dezbaterii dumneavoastră propune schimbarea 
unui consilier local, daca doriţi sa faceţi un amendament atunci proiectul ar fi trebuit sa 
corespunda cu inlocuirea celor doi

Dl primar: dna secretar se poate depune acum amendament pentru schimbarea a doi 
consilieri?

Dna secretar general: asa cum am precizat, proiectul vizeaza schimbarea unui singur 
consilier

Dl preşedinte supune la vot amendamentul dlui Cupu de schimbare a celor 2 consilieri 
din comisia de evaluare a performantelor secretarului general Cine este pentru? 4 - Polmolea, Ludu 
Cupu, Paicu, Abţineri : Butunoiu, Ciont, Colibas, Crăciun, Klein, -  5, si 6 impotriva Stirbu, 
Stenghel, Popa , Biza,, Centiu, Aldea

Dna Polmolea il propune pe părintele Klein 

In urma votului: Suteu:8, Klein 7

Dl preşedinte supune la vot proiectul asa cum a fost formulat si se aprobă cu -  12 voturi 
pentru , 3 abţineri -  Paicu, Cupu, Ludu, se adoptă HCL nr.79/03.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 43 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local in cadrul comisiei de circulaţie a Municipiului Fagaras

Discuţii?
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Dl Primar: as vrea sa fac un amendament, sa se specifice ca din partea comisiei economice 
sa faca parte un consilier local, dl viceprimar va fi din partea executivului

Dl Ludu: un moment ca sunt discuţii

Dl primar: pai pe tine vreau sa te inlocuiesc

Dl Cupu: trebuie argumentat de ce dorim inlocuirea, iar in proiectul de hotarare la art 2 
spune ca un reprezentant al comisiei de urbanism si unul al comisiei juridica si acum spuneţi 
altceva. Când ati fost citav atunci sau acum?

Dl primar: cum puteti vorbi asa dl consilier? Eu vin acum cu un amendament, ce e asa 
greu de inteles?

Dl Cupu: avem o hotarare de ce trebuie abrogata?

Dl primar; atunci îi facem o modificare

Dl Ludu: acest proiect este ilegal. Dl Cupu are dreptate, iniţiatorul spune ca vrea sa 
inlocuiasca fara motiv, in al doilea rând dl Mija nu e consilier, daca vrea din aparatul propriu poate
sa schimbe pe cine vrea. In art.127 , comisiile speciale este specificat la alin.i....... Care e motivaţia,
daca exista deja o hotarare data? Pentru ca nu avem ochi albaştri si ceva matreata pe umăr? Art.64
din Legea 24/2000......... Iniţiatorul ar trebui sa citească legea , iar daca vrea sa il faca pe dl Mija
consilier, atunci....Cine voteaza, voteaza in ilegalitate.

Dna Paicu: din punct de vedere juridic as avea o intrebare , am luat toate articolele din 
proiect, dar nu am găsit care e o componenta a comisiei de circulaţie, si atunci in loc sa schimbam 
cei doi reprezentanţi mai bine adaugam pe dl viceprimar si dl administrator public. Exista undeva 
stipulat numărul de membri?

Dna secretar general: nu exista nici o prevedere privind numărul de membri din comisie

Dl primar: dl preşedinte, vreau sa aduc amendamentul asa cum trebuie, si dna secretar va 
rog sa spuneţi daca e legal, am un amendament prin care la art 1 se modifica HCL 72/2021 prin 
inlocuirea unui reprezentant al comisiei juridiee cu un reprezentant al comisiei economice si ca 
propunere este Ciont Valentin si in comisie sa intre si viceprimarul si administratorul public ca si 
membru al comisiei de circulaţie

Dl Ludu: nu se poate supune la vot o ilegalitate, ce sa faca un consilier de la economic, cum 
scoţi juridicul? Avem o hotarare legala nu inteleg de ce trebuie abrogata?

Dl primar: dar dumneavoastră sunteti jurist de meserie?

Dl Cupu: stau si ma gândesc care ar fi logica, pentru ca logica in momentul in care s-a pus 
un reprezentant de la urbanism este pentru ca e o sistematizare, un reprezentant al comisiei 
juridice pentru legalitate, nu inteleg pentru ce se insista in afara faptului ca se doreşte schimbarea 
lui Ludu? Nu pot fi de acord cu o astfel de acţiune, si care e raţiunea?

Dl primar: ca si componenta a comisiei, ei vin in calitate de consilieri locali, specialitatea o 
da ceilalţi membri din aparatul de specialitate. Propun inlocuirea dlui Ludu si introducerea 
viceprimarului pentru ca are in subordine atribuţii de circulaţie, inlocuirea dlui Ludu pentru ca la 
toate şedinţele de comisie a venit cu proiecte care il vizau personal

Dna Paicu: imi pare rau dle Ludu ca vrea sa va schimbe, eu nu o sa votez acest proiect, 
amendamentul meu este sa se suplimenteze comisia cu dl viceprimar si dl administrator

Dl Cupu: cate articole s-au modificat dl preşedinte, vreau sa le mai citiţi odata
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Dl preşedinte: nu le mai citesc, fiţi atent la ce se discuta, sa vorbiţi când va dau cuvântul, 
daca nu ati inteles data viitoare sa fiţi mai atent, supunem la vot amendamentele in ordinea in care 
au fost făcute

DL Cupu: va rog sa le cititi

Dl primar: amendamentul este la art 1 se modifica HCL 72/2021 prin inlocuirea unui 
reprezentant al comisiei juridiee cu un reprezentant al comisiei economice si ca propunere este 
Ciont Valentin si in comisie sa intre si viceprimarul si administratorul public ca si membru al 
comisiei de circulaţie

Dl preşedinte : supune la vot amendamentul, cin este pentru? 9 , împotriva : 4 Cupu, 
Ludu, Paicu, Klein, 2 abţineri -  Crăciun si Polmolea

In urma votului: dl Ciont Valentin este desemnat cu 10 voturi DA si 5 NU

Dl preşedinte supune la vot proiectul si se aprobă cu -  10 voturi pentru ,2 impotriva -  
Paicu si Ludu, 3 abţinere -  Polmolea, Ciont, Cupu, se adoptă HCL nr.80/03.03.2022

Dl preşedinte: supune la vot suplimentarea ordinii de zi, mai sunt 3 proiecte 

Dna Paicu: asta trebuia sa supuneţi de la inceput nu acum, după ce am aprobat ordinea de

Dl Popa: varog sa supuneţi la vot suplimentarea ordinii de zi, proiectele au avize de la 
comisii

Dna Paicu: trebuie sa respectam legea dle Popa 

Dl primar: le lasam pana miercuri daca asa vor unii consilieri

Dl preşedinte: Vă mulţumesc, declar şedinţa închisă

Drept pentru care, s-a incheiat prezentul proces-verbal, in 3 exemplare.

zi

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢA, 
STIRBU COSMIN GHEORGHE

AG/AG
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